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Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Dolní Měcholupy 

konaného dne 2. 10. 2023 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Iveta Běhounková (TOP09), Michal Blažek (TOP09), Renáta Brožková (ODS), Jana 

Doláková (TOP09), Luděk Dostál (ODS), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimír Kuba (ODS), 

Richard Kužel (ODS), Libor Motlík (Pro), Martin Svoboda (Pro), Vladimír Študent (Pro), Petr Vltavský (ODS); 

Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Barbora Dubská (úřad), Michal Pohnán (MP) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 

Omluveni: Marek Dědik (NO), Jan Rajnoch (NO) 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 13 z 15 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 9. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 2) 
 

(audiozáznam 0:00:37; stenozáznam str. 2) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni L. Ježil a R. Kužel. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Študent. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:01:50; stenozáznam str. 2) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Příspěvek na docházku do nestátního předškolního zařízení 

3. Revokace usnesení (agility hřiště) 

4. Zásady hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2024 

5. Změna ÚP – areál Krtkův svět 

6. Udělení čestného občanství 

7. Různé 
 

Žádný návrh na úpravu programu nebyl předložen, proto bylo o navrženém programu hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. program byl schválen 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:02:57; stenozáznam str. 2) 

Strážník MP Michal Pohnán informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály 

v červnu, červenci a srpnu 2023. Na území spadajícím pod MOP Hostivař se v červnu událo 5 TČ, a to 1x 

vloupání do aut, 2x vloupání do rodinných/bytových domů, garáží, sklepů a 2x ostatní trestná činnost (krádež, 

poškození cizí věci), v červenci se udály celkem 3 TČ, a to ostatní trestná činnost (poškození cizí věci, požár, 

krádež) a v srpnu se udály 2 TČ, a to 1x vloupání do staveb, firem, skladů, kanceláří a 1x ostatní trestná činnost. 

Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se v červnu udály 4 TČ, a to 2x poškození věci, 1x krádež majetku a 

1x vražda, v červenci se udály celkem 4 TČ, a to 1x poškození věci, 1x krádež vloupáním, 1x pokus krádeže 

vloupáním a 1x neoprávněné opatření platebního prostředku a v srpnu se udály 3 TČ, a to 1x krádež majetku, 

1x úvěrový podvod a 1x platný zákaz řízení motorových vozidel. Dále v tomto měsíci eviduje MOP 1x 

přestupek (krádež majetku), prověření možného podvodu a vyšetřování požáru v bytovém domě 

v ul. Kryšpínova. 

Diskuse (audiozáznam 0:05:16; stenozáznam str. 3): V. Študent, P. Vltavský, M. Svoboda, J. Jindřich, J. 

Doláková, M. Pohnán, veřejnost – Štejfová, Štejfa,  
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí bezpečnostní situaci v MČ za měsíce červen, červenec a srpen 2023. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 9/1  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
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2. Příspěvek na docházku do nestátního předškolního zařízení (audiozáznam 0:20:42; 

stenozáznam str. 7) 

Příspěvek je z důvodu nízké kapacity mateřské školy na základě usnesení zastupitelstva z roku 2014 vyplácen 

rodičům dětí, které dovršily věk 3 let a nebyly přijaty do MŠ Dolní Měcholupy a využívají služby soukromých 

školek. Rodičům dětí nepřijatých pro školní rok 2023/2024 do MŠ Dolní Měcholupy byla nabídnuta možnost 

docházet do Adaptačního kroužku Měchurka, který městská část provozuje. Příspěvek byl v loňském roce 

navýšen na 3 000 Kč a tato výše je navrhována i v letošním roce.  

Diskuse: (audiozáznam 0:23:35; stenozáznam str. 7): V. Študent, J. Doláková, M. Svoboda 
 

Po rozpravě vylo nejprve hlasováno o protinávrhu usnesení, který předložil V. Študent ve znění: 

I. Bere na vědomí 

- návrh upravených kritérií k poskytnutí finančního daru jako příspěvku na docházku dětí do nestátního 

předškolního zařízení 

II. Schvaluje 

- upravená kritéria pro výplatu příspěvku pro školní rok 2023/2024 

- příspěvek 3 500 Kč měsíčně na dítě docházející do předškolního zařízení, jehož zřizovatelem není městská 

část 

Hlasováno: pro 3, proti 1, zdržel se 9. návrh nebyl přijat 
Pro: L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 

Proti: R. Kužel 

Zdržel se: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, 

P. Vltavský 
 

Zastupitelstvo schválilo kritéria pro výplatu příspěvku pro školní rok 2023/2024 a příspěvek ve výši 3 000 Kč 

měsíčně na dítě docházející do předškolního zařízení, jehož zřizovatelem není městská část. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 3. UZ 9/2  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

P. Vltavský 

Zdržel se: L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 
 

3. Revokace usnesení (agility hřiště) (audiozáznam 0:34:32; stenozáznam str. 10) 

Usnesením Zastupitelstva ze dne 30. 1. 2023 byl starosta pověřen jednáním ohledně svěření pozemku 

parc.č. 581/4 do péče městské části za účelem vybudování psího agility hřiště. Při jednání s MHMP se ukázalo, 

že vhodnější by byl pozemek, který není v současné době zalesněn a nachází se u účelové komunikace poblíž 

kompostárny. Svěření tohoto pozemku je s Magistrátem předjednáno. Pozemek je v územním plánu do 

budoucna veden jako zeleň, je tedy k vybudování takového hřiště vhodný. 

Diskuse (audiozáznam 0:37:17; stenozáznam str. 11): V. Študent, M. Svoboda, J. Jindřich, V. Kuba 
 

V. Študent předložil návrh na umístění agility hřiště na pozemku poblíž plánovaného obchvatu nedaleko 

stávající venkovní tělocvičny u Malého háje. Po rozpravě bylo hlasováno o stažení bodu z projednávání. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. BOD BYL STAŽEN 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

4. Zásady hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2024 (audiozáznam 0:46:39; 

stenozáznam str. 13) 
Prozatím není jasné, zda bude do konce roku schválen rozpočet na rok 2024, proto je potřeba schválit zásady 

hospodaření v období rozpočtového provizoria, která dle zákona stanovují, že městská část bude až do doby 

schválení rozpočtu na rok 2024 hospodařit s 1/12 schváleného rozpočtu předchozího roku.  

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo hospodaření Městské části Praha-Dolní Měcholupy dle zásad v období provizoria do 

doby schválení rozpočtu na rok 2024. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 9/3  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
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5. Změna ÚP – areál Krtkův svět (audiozáznam 0:48:11; stenozáznam str. 14) 
Majitel areálu Krtkův svět žádá o změnu územního plánu, aby legalizoval svou činnost, kdy z lesa má být 

území zastavitelné a území sloužící k oddechu. Výbor územního rozvoje tento návrh na změnu územního plánu 

jednohlasně odmítl a doporučil Zastupitelstvu s touto změnou nesouhlasit. 
Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo neschválilo pořízení změny územního plánu zkráceným postupem na pozemcích parc. č. 54/1; 

54/49; 54/58; 54/61; 58/1 v katastrálním území Dolní Měcholupy a pozemcích parc. č. 532; 533/1; 533/2; 

533/5; 533/6; 533/10; 534/3 v katastrálním území Horní Měcholupy. Hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 9/4  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

6. Udělení čestného občanství (audiozáznam 0:20:24; stenozáznam str. 14) 
Starosta sdělil, že pan Jiří Voříšek, dlouholetý člen Jednotky sboru dobrovolných hasičů, velitel jednotky a 

starosta SDH, bývalý zastupitel a místostarosta v nedávné době oslavil významné životní jubileum. Za jeho 

práci pro Dolní Měcholupy je nyní předložen návrh udělit mu titul čestného občana Dolních Měcholup. 

Diskuse (audiozáznam 0:52:18; stenozáznam str. 15): P. Vltavský, M. Svoboda 
 

Zastupitelstvo schválilo udělení čestného občanství MČ Praha-Dolní Měcholupy panu Jiřímu Voříškovi, 

dlouholetému členovi a veliteli JSDH a starostovi SDH Praha-Dolní Měcholupy. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 9/5  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 

 

7. Různé 
➢ M. Svoboda (audiozáznam 0:55:09; stenozáznam str. 15) – dotaz na snížení světelné a hlukové zátěže 

pocházející z vlečky RegioJet. 

Diskuse: J. Jindřich, L. Motlík, J. Doláková 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:01:32; stenozáznam str. 17) – dotaz na vysokorychlostní železniční trať, co je 

nového? 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ J. Doláková (audiozáznam 1:03:13; stenozáznam str. 17) – informace ze ZŠ Kutnohorská, školská rada, 

informace o dětském hřišti u ZŠ, informace o rekonstrukci kuchyně MŠ, pozvánka na nadcházející akce. 

➢ V. Kuba (audiozáznam 1:05:08; stenozáznam str. 17) – informace k jednání ohledně VRT, jednání ohledně 

rozvoje DM s náměstkem primátora. 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:06:34; stenozáznam str. 18) – dotaz na novou MŠ a ZŠ Malý háj. 

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda, V. Kuba 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:14:57; stenozáznam str. 19) – příspěvek ohledně posílení linky školního 

autobusu v Malém háji. 

Diskuse: J. Doláková 

➢ J. Jindřich (audiozáznam 1:17:05; stenozáznam str. 20) – projektování obchvatu DM, informace o zřízení 

dětských skupin, rekonstrukce kuchyně v MŠ, dostavba SK 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:19:19; stenozáznam str. 20) – dotaz na cyklostezky a pěší propojení 

s vlakovými stanicemi, osvětlení podél chodníků. 

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda, V. Kuba, J. Doláková, veřejnost – Tomíčková, Štejfová, Manderová 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:38:48; stenozáznam str. 25) – dotaz na areál Za Zastávkou, dotaz na záměr zřídit 

technické služby. 

Diskuse: V. Kuba, veřejnost – Tyl, M. Svoboda, L. Motlík, J. Jindřich, P. Vltavský 

➢ L. Motlík (audiozáznam 1:48:40; stenozáznam str. 27) – dotaz na přesun financí v rámci schváleného 

rozpočtu. 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ L. Motlík (audiozáznam 1:50:19; stenozáznam str. 28) – dotaz na výměnu osvětlovacích těles v budově 

úřadu. 

Diskuse: J. Jindřich, L. Motlík, V. Kuba 

➢ L. Motlík (audiozáznam 1:52:07; stenozáznam str. 28) – dotaz na film o Dolních Měcholupech. 

Diskuse: J. Jindřich 
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❖ Manderová (audiozáznam 1:54:14; stenozáznam str. 29) – dotaz na možnost nahlédnout jako občan do 

hospodaření MČ. 

Diskuse: J. Jindřich, J. Doláková 

❖ Manderová (audiozáznam 1:54:56; stenozáznam str. 29) – dotaz na možnosti měření hluku v MČ. 

Diskuse: J. Jindřich, J. Doláková, veřejnost – Tomíčková, Manderová, M. Svoboda 
 

➢ V. Kuba (audiozáznam 2:09:05; stenozáznam str. 33) – dotaz na nové politické hnutí. 

Diskuse: M. Svoboda 
 

❖ Manderová (audiozáznam 2:10:38; stenozáznam str. 34) – dotaz na nové dopravní opatření v intravilánu 

obce. 

Diskuse: J. Jindřich 

 

 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:46 hodin. 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 9/1-5 

ze dne 2. 10. 2023, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

Zapsala: B. Dubská 
 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

 

.........................................…... 

Ing. Luboš Ježil 

 

 

 

 

.........................................…... 

Richard Kužel

.........................................…... 

Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

MČ Praha-Dolní Měcholupy 

 


